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Verslag GMR-vergadering van 23 februari 2022 
 

Oudergeleding      Personeelsgeleding 

Aanwezig: 

Dhr. Stephan Matthee (voorzitter) 

Mw. Mandy Donkers (vicevoorzitter) 

Mw. Ellis Pranger 

Dhr. Ruud Driessen 

Aanwezig: 

Mw. Stefanie van Dijk 

Mw. Willemien Geers 

Mw. Monique Luijben 

Dhr. Igor Ronckers 

Mw. Anne-Marie de la Cousine 

 

Gast:     Mw. Marja Burgers-Coolen  (leerkracht) 
 

Afwezig met kennisgeving:  Dhr. Twan Klein Zieverink,  Mw. Hennie Fransen,  

Mw. Jennifer Berkhout, Dhr. Niels Bohnen 
 

Raad van Bestuur:   Dhr. Mischa Kleukers 

Mw. Bonna Roos 
 

Secretaris GMR en notulist:  Mw. Joanita Verkuijl 

 

Verslag GMR-vergadering 23 februari 2022 

 

1. Opening  

Stephan opent de vergadering om 18.30 uur, zonder bestuur.  

Een hartelijk welkom aan onze gast Marja Burgers-Coolen. 

Enkele punten worden alvast kort besproken.  

Bonna en Mischa sluiten als bestuur aan om 19.00 uur voor de punten 2 t/m 5.  

Na deze punten worden de stukken en enkele andere punten (na)besproken zonder bestuur. 

Door de huidige omstandigheden vindt deze vergadering online plaats via Teams. 

 

2. Inventarisatie rondvraag, ingekomen stukken en vaststellen van de agenda 

Geen ingekomen stukken. 

Aan de agenda wordt het punt ‘instemming nieuwe benoeming functie Coördinator Arbo-

Veiligheid-Privacy’ onder punt 4.8 toegevoegd.  

 

3. Verslag van de vorige vergadering en actiepuntenlijst 
 

Verslag 

Het verslag van de vergadering van 21 december 2021 is al goedgekeurd. 
 

Actiepuntenlijst 

*’Contact zoeken vanuit de contactpersonen GMR met hun MR-en voor verbinding’ blijft een 

aandachtspunt, laten staan op de lijst. 

*’Werven aspirant-leden schooljaar 2021-2022’ mag nog steeds op de lijst blijven staan. 

*‘Nadenken over wie eventueel zitting wil nemen in de ‘werkgroep financiën’ blijft nog even op 

de lijst staan. 

*‘Etentje GMR regelen’, blijft op de lijst staan totdat dit georganiseerd kan worden. Het voorstel 

van Joanita is om het etentje te organiseren ergens in juni. Dan kan er ook afscheid worden 

genomen van de scheidende GMR-leden. Joanita zal een datumprikker rondsturen. 

*’Aanpassen reglementen/statuten GMR vóór 1 januari 2022’, is afgewerkt en mag van de lijst 

worden gehaald. 

*’Ideeën aanleveren voor thema-avond ‘het jonge kind’‘, mag van de lijst. 

*’Link sturen naar Ellis m.b.t. thema ‘lerarentekort’’, is geregeld. Mag van de lijst. 

*‘Doorsturen lijst met vragen over onderwijskwaliteit naar RvB’ is gedaan. Mag van de lijst. 

*‘Doorsturen brief voor de contact-MR-en, uiterlijk 24 december ‘ is door allen gedaan, mag van 

de lijst.  
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*‘Bericht sturen aan Lisanne en Niels over hun ervaring’, is afgewerkt. 

Beiden hebben aangegeven aan te willen sluiten bij de GMR. Niels sluit 

vanaf nu aan als aspirant-lid van de OGMR. Lisanne sluit volgend schooljaar aan als PGMR-lid. 

*‘Regelen scholing GMR bij AOb voor begin schooljaar 2022-2023‘, blijft op de lijst staan. 

 

4. Thema’s vanuit het bestuur 
 

4.1 Voortgang strategische ambities stichting Prodas  

De ambities zijn vastgesteld en er is een periodieke voortgang over 2021 gemaakt voor de GMR, 

RvT en de directeuren. De ambities met voortgang worden pagina voor pagina doorgesproken. 

Wat op groen staat loopt goed. Dit betekent niet perse dat het punt afgehandeld is, maar er wordt 

voortgang op geboekt. Wat op oranje staat behoeft meer aandacht. Ondanks corona ligt stichting 

Prodas redelijk tot goed op schema, de oranje thema’s moeten nog versneld worden op bepaalde 

onderdelen. Het doel van stichting Prodas is om eind 2022 nieuwe strategische ambities op te 

stellen. 

Er zijn enkele vragen/opmerkingen: 

*’Bij de Brainport-scholen staat een groen vlak. Door corona is er weinig actie geweest en dus 

matcht de groene kleur niet met ‘geen nieuwe scholen’’? 

Het gaat verder dan internationalisering. In de volgende ronde ambities wordt dit verder bekeken. 

*’Graag wat uitleg over onderwijskwaliteit en digitale geletterdheid’. 

Er zijn geen ‘zwakke’ scholen. Er is er ondersteuning voor scholen die onvoldoende scoren, zij 

hebben een ‘maatje’ die goed scoort. 

Corona heeft de digitale vaardigheden fors doen vooruitgaan. 

*’Bij technologie en innovatie staat een oranje vak wat aandacht vraagt en toch wordt er geen actie 

gedaan’. 

De doelstellingen en wat is gerealiseerd is wel een punt van aandacht, maar de werkgroep 

verschuift. 

*’Hoe is de reactie van de RvT op dit stuk?’ 

De RvT vindt het mooi om progressie te zien op bepaalde onderwerpen.  

*’Het zou fijn zijn als bij de volgende periode van ambities aangegeven kan worden of stichting 

Prodas op het goede pad zit.’ 

Er wordt naar gekeken om de voortgang beter inzichtelijk te maken. Het is wel belangrijk om de 

beweging te zien. De dialoog is hierbij wel belangrijker dan het vinkje. 
 

4.2 Vakantieregeling 

Hiermee kan de GMR instemmen. 
 

4.3 Reglementen en statuten 

Er zijn geen vragen. De GMR kan instemmen met de herziene reglementen en statuten.  

Met dank aan Stephan en Bonna.  
 

4.4 Visie passend onderwijs 

Het stuk ‘visie op passend onderwijs’ is aangepast. Er staat in beschreven hoe stichting Prodas het 

wil aanvliegen. De richting staat beschreven in dit stuk, het is een toetsingskader waarbinnen de 

keuzes in de toekomst moeten passen, Er komt een vervolg actieplan. De richting is ‘beter passend 

en meer inclusief onderwijs’. Het streven is om zoveel mogelijk kinderen thuisnabij onderwijs te 

kunnen geven.  

Er zijn enkele vragen/opmerkingen: 

*’Hoe belangrijk is de schoolgrootte?’ 

Er moet goed over nagedacht worden welke schoolomvang meer inclusief onderwijs kan bieden. 

*’Is er onderzoek gedaan waarom het nog niet is gelukt om het passend onderwijs inclusiever te 

maken?’ 

Er is niet veel onderzoek gedaan, het is lastig de conclusie te trekken dat het nog niet is gelukt. 

Prodas is al een hele poos bezig met het steeds passender maken van het onderwijs. Deze visie is 

meer bevestiging van die richting dan dat het iets heel nieuws is.  
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*’Zoals de RvB de visie nu heeft toegelicht is duidelijker dan in het stuk 

zelf beschreven.’ 

Het is lastig om dit goed op papier te zetten, om het inzichtelijk te maken. Hopelijk kan de GMR 

toch akkoord geven. 
 

De GMR kan de richting van de visie zeker wel steunen. Maar het ‘welbevinden van de leerlingen 

en personeel’ en ‘de reden waarom meer inclusief onderwijs’ missen nog in de visie.  

Vanuit de GMR willen Mandy, Stefanie en Stephan, als werkgroepje, wel mee nadenken met 

Bonna om de gemiste dingen alsnog hierin te beschrijven.  
 

De GMR kan nog niet instemmen met de ‘visie passend onderwijs’. 
 

4.5 Arbobeleid concept 

Het is een overkoepelend stuk. Een aantal punten zijn in een grote groep besproken. Het is een 

basis, een vierjaren plan. 

Er is weinig tijd geweest voor de GMR om dit stuk goed door te lezen. Volgende keer komt het 

terug op de agenda. Eventuele vragen mogen naar Bonna worden gestuurd. 
 

4.6 Huisvestingsontwikkeling 

Komende maand start het IHP (Intergraal Huisvestings Plan) in Deurne. 

Op 24 februari wordt in Asten de nieuwe naam onthuld van het voormalige LaLoBo. 

In Someren zijn meer leerlingen dan waarvan is uitgegaan in het IHP. Er wordt goed bekeken wat 

de concrete plannen moeten zijn om dit op te vangen. 
 

4.7 Corona update 

De nieuwe maatregelen geven meer lucht en er zijn minder klassen thuis. De piek lijkt achter de 

rug op dit moment. Er zijn zorgen bij leerkrachten die ziek zijn, risico lopen omdat ze corona 

hebben gehad en omdat ze nog niet geboosterd mogen worden. De kinderen krijgen vooral fysiek 

les, online alleen als het echt niet anders kan. Het corona-overleg met directeuren is vanaf nu niet 

echt meer nodig. 
 

4.8 Instemming nieuwe benoeming functie ‘Coördinator Arbo-Veiligheid-Privacy’ 

Nu is Frans van Geesink verantwoordelijk voor deze functie. Hij gaat met pensioen. 

Marcel Roks is bereid gevonden om deze rol over te nemen. Kan de GMR hiermee instemmen? 

Er is nog wel een vraag: 

*’Is 0.3 FTE voldoende voor deze functie en wordt deze betaald conform de functie?’ 

De tijdsinvulling is vergelijkbaar en voldoende. De functie wordt opgevangen door iemand die al 

binnen de stichting in dienst is en ruimte heeft om hier invulling aan te geven. 
 

De GMR stemt in. 

 

5. Thema’s vanuit de GMR 
 

5.1 Jaarverslag 2021 GMR  

Het jaarverslag GMR van 2021 is klaar. Er zijn geen vragen, de GMR kan hiermee instemmen. 

Met dank aan Joanita, zij zal het definitieve verslag doorsturen naar de RvB. 
 

5.2 Toetreding nieuwe leden  

De GMR is nog op zoek naar enkele leerkrachten en een ouder voor de GMR aankomend 

schooljaar. Marja geeft vanavond aan dat zij als aspirant-lid wil aansluiten bij deze positief 

kritische GMR. Er zal nog extra ‘reclame’ worden gemaakt tijdens de aanstaande thema-avond en 

tijdens de Prodas studiedag. 
 

Als extra wordt de voorzittersrol voor komend schooljaar besproken. Ellis zal deze rol gaan 

vervullen als overbrugging in de hoop dat een potentiële nieuwe voorzitter alvast kan meelopen 

(eventueel in de functie van vicevoorzitter) en deze rol vanaf schooljaar 2023-2024 kan gaan 

vervullen.   
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5.3 Thema-avond 15 maart 2022  

15 maart aanstaande vindt de thema-avond van de GMR plaats. Deze zal 

nog online plaatsvinden, de versoepelingen zijn snel gegaan en hiermee is geen rekening gehouden 

tijdens de organisatie. De uitnodigingen zijn verstuurd, een reminder wordt gestuurd begin maart. 

Ook zal dan een bericht naar de directeuren gaan zodat elke school een plek krijgt voor een 

geïnteresseerde leerkracht die niet in de MR zit, dit om de verbinding nog wat meer te versterken. 

De werkgroep hoopt op een mooie opkomst. 

____________________________________________________ 

 

Zonder bestuur 
 

a.   Nabespreken stukken 

De uitkomsten van de GMR over de besproken stukken staan in het verslag genoemd per punt. 
 

b.   Voortgang contacten GMR met contactpersonen MR-en  

Er zijn geen bijzonderheden te melden. 

       

      Rondvraag 

Er zijn geen vragen. 
 

‘Wat heeft deze vergadering opgeleverd voor onze kinderen?’ 

-Het welbevinden van onze kinderen wordt als doel gesteld. 

-Er wordt kritisch naar het aangeboden onderwijs gekeken.  

 

De vergadering wordt, met dank aan allen, gesloten om 21.00 uur. 

 

 

Vergaderdata 2021-2022 - Locatie: Hart van Heuze / online via Teams   
 

*Dinsdag  21 september 2021 18.30 – 21.00 uur 

(borrel opening schooljaar ná de vergadering) 
 

*Donderdag 18 november 2021    18.30 - 21.00 uur  
 

*Donderdag  9 december         19.00 - 20.00 uur  

(financiële commissie bespreking concept begroting) 
 

*Dinsdag   21 december 2021  18.30 - 21.00 uur    
 

*Woensdag  23 februari 2022  18.30 - 21.00 uur    
 

*Dinsdag   15 maart 2022    19.00 - 22.00 uur     

(thema-avond GMR-MR)    
 

*Donderdag  21 april 2022    18.30 - 21.00 uur  
 

*Dinsdag  31 mei    19.00 - 20.00 uur  

(financiële commissie bespreking concept jaarrekening) 
 

*Dinsdag   14 juni 2022    18.30 - 21.00 uur   
 

*Dinsdag   19 juli 2022 (reserve)   18.30 - 21.00 uur 


